
Голосували одностайно
Депутати одноголосно надали дозвіл Свято-Дми-

трівській парафії УПЦ Київського патріархату на 
складання проекту землеустрою щодо відведення у 
постійне користування земельної ділянки орієнтов-
ною площею до 0,04 га для будівництва храму в селі 
Щасливе, по вул. Л.Українки. Незабаром парк, що біля 
школи за лісочком, прикрашатиме культова споруда.

Розглянуто звернення громадян про виділення 
земельних ділянок. Але через їх відсутність сільська 
рада змушена була відмовити громадянам.

Прийнято рішення «Про встановлення ТОВ «Не-
мирів-Ойл» розміру пайової участі у розвитку інфра-
структури населених пунктів – сіл Щасливе та Проліс-
ки». Нагадаємо, що на попередній сесії народні обран-
ці прийняли рішення про замовлення експертої оцінки 
об’єкту. Так, оціночна вартість нерухомого майна, яким 
є автозаправочна станція, що розташована за адресою: 
с. Щасливе, вул. Харківське Шосе, 13 (автотраса: а/порт 
"Бориспіль"- Київ), виявилась вдвічі більшою за попе-
редню. Після детального вивчення та обговорення да-
ного питання сесія затвердила ТОВ «Немирів-Ойл» оці-
ночну вартість нерухомого майна в сумі 11 632060 грн., 
з урахуванням ПДВ. Для цього підприємства встанов-

лено розмір пайової участі у розвитку інфраструктури 
сіл Проліски та Щасливе – 6 % відсотків від оціночної 
вартості, що становить 697 923 грн. 60 коп. 

Депутати розглянули питання внесення зміни до До-
говору про пайову участь у створені інженерно-тран-
спортної та соціальної інфраструктури №11/№11 від 
17.04.2009 р., укладеного між Щасливською сільською 
радою та ТОВ «Пральний комплекс» шляхом укладен-
ня нової додаткової угоди №1 до вказаного договору в 
редакції, що додається.

Затверджено наступний графік сплати пайового 
внеску:

Як виплачуватиметьсЯ 
одноразова
матеріальна допомоГа?

Внесено зміни до Положення «Про порядок 
надання одноразової матеріальної допомоги жи-
телям сіл Щасливе та Проліски», а саме: «Призна-
чення та виплата допомоги здійснюється один раз 
протягом бюджетного року. Допомогу на опера-
тивне втручання проводити кратно кількості опе-
ративних втручань протягом бюджетного року.

Розмір матеріальної допомоги не може пере-
вищувати прожиткового мінімуму для працез-
датних осіб. В окремих випадках (на оперативне 
втручання, онкохворим, учасникам АТО, дітям 
інвалідам з тяжкими групами захворювання, ін-
сулінозалежним) розмір допомоги може бути 
збільшено шляхом внесення змін до Програми за 
рішенням сесії».

Жвавим було обговорення Закону України «Про 
добровільне об’єднання територіальних громад». 
Депутати Щасливської сільської ради вже двічі 
приймали рішення про те, щоб занести щаслив-
ську громаду до числа спроможних та залишити 
як окрему територіальну одиницю. Наразі при-
йняли рішення звернутися до Гірської, Велико-
олександрівської, Мартусівської, Ревненської 
та Дударківської сільських рад висловити свою 
позицію щодо можливого утворення об’єднаної 
територіальної громади з адміністративним цен-
тром в селі Щасливе. Дане рішення не є рішенням 
про надання згоди на об’єднання вищеназваних 
територіальних громад, а носить виключно моні-
торинговий характер.

ВІСНИКЩасливого
вересень 2016 року

Додаток до газети 
«Інформаційний вісник 
Київщини»

За парти сіли 107 першокласників!
Унинішьому році до Щасливського   

навчально-виховного комплек-
су  влилося 107 першокласників!  

Це рекордне поповнення освітнього 
закладу. Така кількість дітей, які впер-
ше пішли до школи, свідчить: Щасливе і 
Проліски активно розвиваються,  мають 
гарну перспективу. Тут з демографічною 
ситуацією все в порядку. І це додає опти-
мізму, адже молодь – майбутнє нашої 
держави.

З початком нового навчального року 
учнів тепло привітали директор школи 
Юрій Йовбак, Щасливський сільський 
голова Микола Шмаюн та інші.

Юрій Йовбак для часопису «Вісник 
Щасливого» відзначив велику фінан-
сову допомогу, яку надає навчальному 
закладу сільська рада, депутатський 
корпус. Тому батькам першокласників 
не довелося збирати кошти на ремонт 
кабінетів.

У добру навчальну путь, молода 
зміна!

Валентин СОБЧУК

СеСія

Щасливська громада
хоче бути самостійною 
Відбулося засідання позачергової сесії сільської ради. Розглянуто низку 
важливих питань.

Закінчення на стор. 2

13 вересня  в с. Щасливе по вул. Л.Українки та 
по вул. Фестивальна ТРК «Україна» знімала епі-
зоди  багатосерійного  фільму «Співачка». Отож, 
дивлячись кінострічку, впізнаєте кадри мальов-
ничих куточків рідного села.

«спіВачку» 
знімали 
В ЩаслиВому

№ 
платежу

Розмір частки пайового внеску, грн. Кінцевий строк 
сплати

1 68333,33 до 31.09.2016 р.

2 68333,33 до 31.10.2016 р.

3 68333,33 до 31.11.2016 р.

4 68333,33 до 31.12.2016 р.

5 68333,33 до 31.01.2017 р.

6 68333,35 до 31.02.2017 р.

Всього: 410000,00
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вісник щасливогоСО Ц І У М

Вони жиВуть за Рахунок інших!
постійні боржники: за комуналку та воду

Продовженняв наступному номері

Апостолов О. І. Ліхачова, 1/3 4181, 32 грн.
Зіненко О. В. Ліхачова, 5/11 4263, 2 грн.
Лавірко Г. П. Ліхачова, 5/63 8087, 98 грн.
Боднар  В. А. Ліхачова, 5/87 9716, 74 грн.
Моргун  І. Ф. Ліхачова, 5/97 8933, 49 грн.

Рязанов О. Г. Ліхачова, 5/120 6688, 41 грн.
Бородиня В. Д. Фестивальна, 2/22 9316, 26 грн.
Салінов О. Ф. Радянська, 7/1 6534, 29 грн.
Повх М. Г. Озерна, 20/1 8437, 12  грн.

Міщенко Т. Л. Мальовнича, 16/1 5827, 83 грн.
Філатова Г. Г. Райдужна, 1/1 8166, 77  грн.
Сопіна Г. Ф. П. Морозова,, 1/6 5483, 29 грн.
Пастернак Г. І. П. Морозова, 2/13 13891, 77 грн.
Лисікова С. В. П. Морозова, 3/3 11352, 12 грн.
Кривобок Є. Д. П. Морозова, 7\26 18220, 17  грн.
Костецька Н. А. П . Морозова, 7/71 10767, 93 грн. 
Хромченко О. Л. П. Морозова, 13/9 7921, 38 грн.
Грішин М. М. П. Морозова, 13/19 8932,79 грн.
Дорожкін М. Г. П. Морозова, 13/52 11807, 62 грн.
Цимбалюк Л. М. Пушкіна, 2 а 13018, 25 грн.

кошти – на капітальний 
Ремонт доРіг
місцева влада відмовляється від ямкового ремонту доріг, 
справедливо вважаючи, що це не по господарськи. Що краще 
вкладати кошти в капітальний ремонт дорожного полотна. 

Уселі Проліски вже проведено ка-
пітальний ремонт частини вулиць 
Матросова, Пушкіна, Паркова. 

Зроблено відвод для дощових стоків 
на розі вулиць Матросова та Б. Хмель-
ницького.

Дорожні роботи проводило ТОВ 
«ІБК» «Елітбуд». Його керівник А.Мкр-
тігян розповів, що в цьому виробни-
чому процесі було задіяно 13 одиниць 
техніки, в т. ч. сучасний німецький 
каток «ХАММ». Дороги, після фрезе-
рування, вирівнювання, поливання 
бітумною емульсією вкрили шаром ас-
фальту в 5 см. 

У селі Проліски, по вул. Соборна, біля 
комплексу, проведено також капіталь-
ний ремонт майданчика.

Вл. інф.

На ваше прохаННя

Отже, дозволяється утримувати: 
•	 не більше 3-х дорослих собак і 

котів у квартирах, в яких прожи-
ває одна сім’я, а також у будин-
ках, що належать громадянам на 
правах власності;

•	 у квартирах, де проживає кілька 
сімей, допускається  утримання 
собаки або кота  лише за пись-
мовою згодою всіх мешканців 
помешкання. 

Порушення Правил тягне за собою накладення штрафу від трьох до п’яти 
неоподаткованих мінімумів доходів громадян з конфіскацією тварин.

скільки можна утРимуВати тВаРин?

сміття під цеРкВою

місцеві парламентарі внесли зміни до правил утримання 
домашніх тварин в населених пунктах на території Щаслив-
ської сільської ради, керуючись статтею 154 кодексу украї-
ни  про адміністративні правопорушення.

Навіть під парканом місцевого храму утворили 
смітник! Хоча неподалік є спеціальні контейнери. 
Але вони на те не зважають, мовляв, ліс прикриє їхні 
«гріхи». Після цього йдуть до храму Богу молитися, 
гріхи замолювати. Чи не фарисейство?!

окремі жителі села проліски звикли 
жити в бруді, тому висипають побутові 
відходи де їм заманеться. 

«цей пРитулок для 
тВаРин нас Всіх дістаВ!»

– Нас вже дістало за живе, – не може 
стримати свого обурення жителька села 
Проліски Олена Мельниченко.  – Справа 
в тому, пише вона у заяві на ім’я сіль-
ського голови, що моя сусідка Надія  Ко-
нченко-Тронь організувала на власному 
обійсті (вул. Маяковського, 11) притулок 
для тварин різних порід. Через це ми 
відчуваємо дискомфорт – собаки, осо-
бливо вночі, постійно гавкають, виють, 
гризуться між собою. Від них доносить-
ся нестерпний запах.

Родина Конченко-Тронь щоденно на 
подвір’ї розводить багаття. Зі слів моїх 
сусідів, вони варять їжу для тварин. 
Через задимлення неможливо дихати,  
сльозяться очі. Моя донька почалася 
задихатися, у моїх батьків-інвалідів під-
вищується тиск. Неодноразові розмови 

з цією жінкою про те, що через приту-
лок для тварин вона створює диском-
форт, наносить шкоду здоров’ю оточу-
ючим, результатів не дають.

Далі Олена Мельниченко констатує, 
що Надія Конченко-Тронь ігнорує всі 
ветеринарні вимоги.

Скажемо більше: ця жінка ігнорує і 
вимоги виконкому сільської ради на 
предмет дотримання чинного законо-
давства України. Поводить себе зухва-
ло, мовляв, я тут вирішую, а не Закон! 
Мабуть, це не дивно, якщо зважати 
на те, що  Конченко-Тронь входить до 
громадського об’єднання, яке очолює 
сумнівної репутації Левін. Тут, кажуть 
місцеві жителі, ні для кого закони не 
писані.

Василь ВОЛИНЕЦЬ    

про місцеві ініціативи
За зверненням С. Марченка прийня-

то рішення про затвердження проекту 
Положення «Про місцеві ініціативи на 
території Щасливської сільської ради» 
(Проект положення додається). Згідно 
ст.9 Закону України «Про місцеве само-
врядування в Україні»: 

1. Члени територіальної громади ма-
ють право ініціювати розгляд в раді (в 
порядку місцевої ініціативи) будь-якого 

питання, віднесеного до відання місце-
вого самоврядування.

2. Порядок внесення місцевої ініці-
ативи на розгляд ради визначається 
представницьким органом місцевого 
самоврядування або статутом терито-
ріальної громади з урахуванням вимог 
Закону України «Про засади державної 
регуляторної політики у сфері госпо-
дарської діяльності».

3. Місцева ініціатива, внесена на роз-
гляд ради у встановленому порядку, 
підлягає обов’язковому розгляду на 
відкритому засіданні ради за участю 
членів ініціативної групи з питань міс-
цевої ініціативи.

4. Рішення ради, прийняте з питання, 
внесеного на її розгляд шляхом місце-
вої ініціативи, обнародується в поряд-
ку, встановленому представницьким 
ограном місцевого самоврядування 
або статутом територіальної громади.

СеСія

Щасливська громада
хоче бути самостійною 
Закінчення. Початок на стор. 1

пРезентуВали пРоект 
житлоВого комплексу
Фірма  «доміра девелопмент» провела в селищній раді гро-
мадські слухання на тему: «детальний план території земель-
них ділянок в с. Щасливе, пров. ювілейний, 2, пров. надії,1, 
пров. надії, 3», виконаний дп  удндіпм „діпромісто” імені ю. 
білоконя на замовлення Щасливської сільської ради. 

Кажучи іншими словами, відбула-
ся презентація проекту житло-
вого комплексу «7”Я» на основі 

рішення Генерального плану. Житлове 
містечко налічуватиме один 4-повер-
ховий будинок і п’ять 7-поверхових. У 
ньому має проживати  1052 особи. Бу-
дівництво розраховане на 5-7 років. З 
введенням житлового комплексу зро-
сте потреба в 110 шкільних місцях, 34 
– дошкільних. Тому фірма, за словами 
сільського голови, має взяти участь у 
дольовому будівництві дитсадка. 

Є ряд питань, які ще треба допрацьову-
вати. Зокрема, визначитись з розміщенням 
гаражів, відведенням дощових стоків. Як від-
значив депутат Олександр Бовсуновський, 
треба зробити більше в’їздів до житлового 
містечка і виїздів з нього, по коротшому 
шляху. Очільник сільської ради запропону-
вав керівникам фірми облаштувати спор-
тивний майданчик поза межами комплексу.

Проект, з врахуванням зауважень і 
пропозицій, буде передано на затвер-
дження містобудівної ради району.

Вл. інф.
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вісник щасливого

– Пане Дмитре, насамперед проін-
формуйте наших читачів, де знахо-
диться ваш офіс? 

– Наш відділ продаж розташовується 
в Щасливому, на першому поверсі бу-
динку по вулиці Героїв Майдану, 11. У нас 
потенційні покупці можуть ознайомити-
ся з макетом житлового містечка, пла-
нуванням квартир, цінами на них, умо-
вами купівлі. Важливо відзначити, що 
забудовник представляє безпроцентні 
кредити на купівлю житла, незалежно 
від черги його зведення. Ми намагаємо-
ся йти назустріч покупцям, враховуємо 
їхні побажання. Детальніше про це ви 
можете прочитати в Інтернеті.

– Що можете сказати про темпи 
зведення житла?

– Перший будинок наша фірма планує 
здати в експлуатацію в нинішньому році. 
Практично всі квартири в ньому вже роз-
продані. Це свідчить про велику зацікавле-
ність людей до нашого житла. Зараз буді-
вельники піднімають стіни другого будинку 
житлового комплексу. Ключі від нього но-
восели отримають в 2017 році. Отже, можна 
констатувати про високі темпи робіт.

Важливо відзначити, що житловий 
комплекс зводиться з червоної цегли, 

що зараз є великою рідкістю. Будинки 
будемо утепляти мінеральною ватою 
товщиною 10 см. Це дуже сприятиме їх 
енергоефективності. Квартири переда-
ватимемо покупцям під чистову побілку, 
щоб мінімізувати затрати при ремонті.

І ще один важливий момент. У житло-
вому комплексі не передбачено централі-
зованого опалення. У кожній квартирі бу-

дуть встановлені індивідуальні котли. Тоб-
то температурний режим визначатимуть 
самі власники приватних помешкань.

Користуючись нагодою, скажу, що в 
житловому комплексі передбачені не 
тільки квартири, а й офісні приміщен-
ня – магазини, салони краси тощо. А це 
збільшує комфортність проживання – 
не треба буде виходити за його терито-

рію. Комфорту додадуть дитячі та спор-
тивні майданчики, прогулянкова алея. 

– Хто обслуговуватиме житло-
вий комплекс? 

– Ми не передаватимемо будинок 
ЖЕКу. Обслуговуючою компанією стане 
об’єднання співвласників багатоквар-
тирних будинків. 

– Цікаво дізнатися, хто є покупця-
ми квартир у Щасливому? 

– Серед наших покупців багато сто-
личних жителів – з мікрорайонів Осо-
корки, Позняки, Харківського масиву, 
яким набридло жити у постійному га-
мі-шумі, висотних «мурашниках». А ми 
пропонуємо якісне невисоке житло, 
дешевші, в порівнянні з Києвом, кому-
нальні послуги, чисте повітря. Тут роз-
винена соціальна інфраструктура – є 
прекрасна школа, дитсадок, торгові за-
клади, добре транспортне сполучення 
зі столицею, до якої лише 7 км – про-
ходить швидкісна Бориспільська тра-
са. Пасажирські маршрутки постійно 
курсують з Києва на Бориспіль через 
Щасливе і в зворотному напрямку. Є 
внутрішні маршрутки. З огляду на всі 
ці позитивні моменти вони приймають 
рішення на користь Щасливого.  

– І насамкінець проінформуйте 
про графік роботи відділу продаж.

– Працюємо щоденно з 10.00 до 
19.00. У суботу і неділю – з 10.00 до 
17.00. Телефонуйте: (067) 341-64-64. 
Ми завжди раді зустрічі з вами!

Спілкувався 
Василь ГРУШЕЦЬКИЙ

–  Держава хоче скинути з себе 
тягар по обслуговуванню житлово-
го фонду. Тому зацікавлена в ство-
ренні об’єднань cпіввласників бага-
токвартирних будинків. Але цей 
процес йде повільно. Чому?

– Певний консерватизм нашого насе-
лення і, на жаль, діяльність державних чи-
новників, які неодноразово обдурювали 
людей. Звідси і закономірна недовіра до 
створення ОСББ.

– Я знаю, що окремі сільські депу-
тати не підтримують ОСББ або 
гальмують цей процес. На Вашу 
думку, це не є свідченням політичної 
короткозорості? Адже це питання і 
політичне, і економічне.

— Відповідь дуже проста — де були 
ці депутати, коли ЖЕК вимушений був 
відключити електроенергію в підва-
лах за борг перед Бориспільською 
райелектромережею? Депутати теж не 
все- сильні, але загравання з виборця-
ми і надання необ’єктивної інформації 
породжує ще більші проблеми, які все 
одно треба вирішувати.

– Якщо в будинку чи в кількох бу-
динках не буде створено ОСББ, жит-
ло все одно віддадуть на обслугову-
вання, але вже керуючій компанії. 
Тоді для жителів тарифи будуть 
значно вищими, ніж при діяльності  
ОСББ. Чи не так? 

– Так, тарифи будуть вищими, ніж при 
ОСББ. Ось декілька простих моментів.

Перший. Керуюча компанія платить 
ПДВ 20%, тобто автоматично на 1 грив-
ню за метр буде автоматично додава-
тися 20 копійок ПДВ. Якщо керуюча 
компанія  підрахує, що тариф повинен 
бути 4 грн/м.кв., відповідно споживачу 
тариф виставлять 4 грн. 80 коп.

ОСББ не платить ПДВ, отже, в тариф 
не закладається 20% цього податку.

Другий момент.  Керуюча компанія 
САМОСТІЙНО встановлює плату своє-
му керівництву і працівникам. При 
ОСББ ЖИТЕЛІ визначають розмір зарп-
лати керівництву  і працівникам ОСББ.

– Активну участь у цьому проце-
сі  повинен взяти КП ЖКК «Щаслив-
ський», який має відповідну базу, дос-
від. Він повинен бути зацікавлений 
вийти на цей сегмент ринку. Але чи 
зацікавлений?

–  Як це не дивно, але керівництво 
ЖКК зацікавлено, щоб були ОСББ. ЖКК 
вже фізично не справляється з великим 
об’ємом робіт. Місцеві жителі неодно-
разово висловлювали  обурення ро-
ботою цієї структури. Але парадокс  — 
коли зайшла мова, що ЖКК “Щаслив-
ський “ не буде обслуговувати будинків, 
майже всі різко змінили свою позицію і 
хочуть, щоб  він і в подальшому працю-
вав. Чому так? Тому що ЖЕКу можна не 
платити ? Ось і маємо замкнуте коло, 
яке рано чи пізно буде розірване.

–  Щасливська сільська рада цей 
процес активно підтримує. Тільки 
проявляйте ініціативу, не чекайте! 
Хіба не так?

– Дійсно, сільська рада надає пра-
вову допомогу бажаючим створи-
ти ОСББ. Новоствореному ОСББ в с. 
Проліски по вулиці Щаслива,1 нада-
но допомогу в ремонті даху та під’їз-
дів. В подальшому також планується 
підтримка новостворених об’єднань.

–  Альтернативи ОСББ не має. І це 
повинні зрозуміти жителі Щасливо-
го та Пролісок. З якими словами хо-
чете звернутися до них?

– Є популісти, які завжди говори-
тимуть те, що подобається людям. 
Але  розмовами реальні питання не 
вирішити. Показовим є те, що деякі 
“борці за правду” відмовилися очо-
лити ОСББ і показати як насправді 
можна ефективно вести комунальне 
господарство. Вчимося аналізувати 
інформацію і робити правильні ви-
сновки.

Василь ВОЛИНЕЦЬ

СОЦ І УМ

«У першомУ бУдинкУ комплексУ «7’Я» 
роЗпродані всі квартири»
на запитання нашого кореспондента відповідає старший менеджер відділу продаж фірми 
«Domira Development» дмитро ЩеРбін.

Менеджери по продажах Дмитро Щербін та Катерина Дудіна

На чаСі Вигідніше стВоРюВати осбб!
на запитання нашого часопису відповідає голова комісії з питань дотримання законності, право-
порядку та депутатської етики Щасливської сільської ради олександр боВсуноВський 

оГолоШеннЯ
Виконком Щасливської сіль-

ської ради запрошує на роботу на 
заміщення вакантних посад:
•	 заступника сільського голови;
•	 бухгалтера-спеціаліста 1 категорії;
•	 інспектора архітектурно-

будівельного контролю –  
2 посади;

•	 державного реєстратора 
(реєстрація нерухомого майна, 
громадських об’єднань);

•	 адміністратора (реєстрація/
зняття(перебування) місця 
проживання громадян;

•	 інспектора військово-
облікового бюро;
За довідками звертатися по 
телефону 35-646.

Виконавчий комітет 
сільської ради

Як зарядитися на цілий день по-
зитивом, енергією, добре його 
спланувати?  Не важливо, чи є у 

тебе нові кросівки, чи ти у гарній фізич-
ній формі. Найголовніше твоє бажання 
вдихнути на повні груди свіже повітря, 
підставити ліву щічку сонячному про-
мінчику для поцілунку, посміхнути-
сь, пробігтись цією біговою доріжкою 
і зробити купу корисних та добрих 
справ у цей день!

Відгуки 
Олена, с. Щасливе:
– Доріжка – супер! Буду бігати що-

дня, усіх запрошую! Дякуємо всім, хто 

будував бігову доріжку, особливо Ми-
колі Шмаюну.

Футболісти академії ФК «Шахтар»:
– Все классно! Почти как в Донецке. 

Всем спасибо!
Володимир, 70 років:
– Навіть не сподівався, що буде бі-

гова доріжка. Завдяки сільській раді 
«чудо відбулося…».  Запрошую всіх ща-
сливчан на ранкові та вечірні комфорт-
ні пробіжки. Здоров’я без аптек дешев-
ше та надійніше! Тільки не забудьте 
зробити освітлення. Надворі осінь, а 
зима вже не за горами.

Галина ЖУРАВЛЬОВА

біг – це Здоров’Я!

сільська рада в пришкільному 
парку  облаштувала бігову до-
ріжку.
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ВІТАЄМО!
448 іменників,  

які народилися  
у вересні. 

Особливі побажання 
здоров’я, добробуту, 
родинного затишку, 

благополуччя  
та миру ювілярам. 

Серед них:
БОБРОВНИК Микола Степанович 

БАТЧЕНКО Ніна Григорівна 

КОРНІЯКА Михайло Якович 

ВЛАСЕНКО Василь Дмитрович 

КАЛЮЖИНА Валентина Григорівна 

ОНОФРІЮК  Людмила   Михайлівна 

МОСТИПАКА Людмила Михайлівна 

ТЕРНОВИЙ Олександр Гнатович 

НЕЧИПОРЕНКО Галина Семенівна 

МОВЧАНЮК Галина Федорівна 

КАТРЕНКО Ніна Антонівна 

ЄРМАКОВ Володимир Ілліч 

ЗАВАЛьНЮК Олександр Миколайович 

ОСАДЧИЙ Григорій Миколайович 

САДОВСьКА Катерина Андріївна 

ТУРОВ Олександр Вікторович 

МОВЧАН Тетяна Андріївна 

МЕДИНА Галина Іванівна 

ГОРБАНь Олександр Іванович 

КОЗЛЕНКО Микола   Петрович

ПРАВДЗІВИЙ Михайло Миколайович 

СТЕНДИК Ольга Василівна

КРЕМЕШНИЙ Василь Миколайович

КОСТИК Мар’я Олексійович

ЧАЙКА Тетяна Юхимівна

ШАБРОВА Тетяна   Михайлівна

БОРОДІЙ Борис Петрович

КИЗИМ Сергій Миколайович

БИКОВЕЦь Олександр Васильович

СИГУЛА Олег Іванович

ТЕРЕЩУК Людмила Станіславівна

КИЗИМ Валентина Василівна

БУРЛАКА Олександр Дмитрович

ГРИЦЕНКО Світлана Володимирівна

ЛИСІКОВА Світлана Володимирівна 

У вересні в Щасливому вже  зареєстрували шлюб 12 пар.
Наші вітання  

СДУДЧЕНКО Сергію та Анастасії
БАТОК Євгену та Наталії

ТЕТЕРУКУ Дмитру та Катерині
ШАРАГІНУ Сергію та Тетяні

ЗАХАРЧЕНКО Дмитру та Мар’яні
ЛУШКІНУ Євгену та Віті

та іншим закоханим парам.
Щасливого, багатогранного життя зичимо 

стали на Рушничок Щастя

«діти – найбільший мій скаРб»
– Це доля обрала для нас село Ща-

сливе, – говорить Людмила Юрченко, 
багатодітна мама. – Ми довго їздили, 
шукали, де купити земельну ділянку 
для будівництва власного житла. Шука-
ли у Василькові, поближче до родини, 
в Княжичах. Не виходило! А тут якось 
їдемо повз Щасливе. Кажу до свого 
Олега: дивися, яка гарна назва, давай 
сюди завітаємо. Сподобалося, тут ку-
пили земельну ділянку. Правда, ми зви-
кли до інших пейзажів. У селі Тростинка 
Васильківського району, звідки родом 
наші батьки, є річка, 9 ставків.

У село Щасливе переїхали десять 
років тому з трьома дітьми – Олесею, 
Святославом і Тарасом. А ось Устим 
вже народився в Щасливому. Наймен-
ша Христина – в Польщі. Нас туди чо-
ловік відправив у часи революційних 
подій на Майдані, поки сам стояв на 
барикадах.

Цікавлюся в пані Людмили, хто ж такі 
гарні імена давав дітям? «Творче начало в 
сім’ї – це мама, – посміхається пані Люд-
мила. – Я називала, а тато затверджував.».

Треба сказати, що Людмила Юрченко 
– особистість творча. Вона була редак-
тором дитячого журналу «Крилаті», ав-
тором дитячих казок та оповідань, упо-
рядником і співавтором збірки «Зернят-
ко надії», а цього літа написала ще одну 
збірку легенд з робочою назвою «Скар-
би і таємниці Середньої Наддніпрянщи-
ни», чекає у видавництві на друк. 

У родині Юрченків діти музично об-
даровані. Найстарша донька навчаєть-
ся в 11 класі столичної школи. Закінчи-
ла музичну школу по класу віолончелі. 
Зараз грає в шкільному симфонічному 
оркестрі. Любить співати. Це захоплен-
ня в неї змалку.

Тарас і Святослав навчаються в Ща-
сливському НВК. Мають гарні, сильні го-
лоси. Тому їх із задоволенням прийняли 
до київського ансамблю «Світанок».

Дехто каже Людмилі Юрченко: вам 
треба багато грошей витрачати на си-
нів і доньок! Вона на це відповідає ко-
ротко: «Дав Бог діти, дасть і на діти.».

– Я не можу говорити за всіх жінок, 
тільки за себе, – продовжує пані Люд-
мила. – Найбільший мій скарб і найбіль-
ше щастя – діти!

Запитую в пані Людмили, чи є вона 
строгою мамою? Так, я вимоглива, 
каже, – порядок треба тримати! Але я 
більше ліберальна, ніж строга. У нас із 
дітьми передусім дружні стосунки. Бог 
обдарував нас дуже добрими і чуйни-

ми дітками. Особливо радує Христинка, 
якій два з половиною роки, – всіх обці-
ловує, обіймає…

Ця тендітна жінка звалила на свої 
плечі непростий тягар. Клопотів виста-
чає: їсти приготувати, попрати, завезти 
в дитсадок, до школи, на музику, забра-
ти звідти і т.д. Бо наразі на чоловікову 
допомогу розраховувати не може. Олег 
нині працює першим заступником го-
лови Новоайдарської райдержадміні-
страції Луганської області. 

Юрченки в Щасливому завоювали 
репутацію співочої сім’ї. Їх виступу на 
Різдво місцеві жителі завжди чекають з 
нетерпінням. Отож нехай їм гарно спі-
вається, здоровиться і щасливиться!

Людмила КУЩЕНКО

Після відкриття фонтану з символом 
Щасливого – парою лебедів стало вже 
традицією робити світлини на їх фоні. 
Щоб примножити своє особисте щастя.

Лебеді прикрашають площу перед 
Будинком культури. Тут кілька десятків 
років тому діяв фонтан. Сільська рада 
вирішила його відновити на прохання 
представників місцевої громади. Зро-
била модерним: з підсвічуванням, різ-
нокольоровим. Тепер це улюблене міс-
це дітей, із задоволенням  приходять 
сюди і дорослі. 

Вл. інф.

Фонтан 
ВідноВлено!
лебеді є символом Щасливо-
го. Вони на символіці – гербі 
та прапорі.


